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 لقا
 محموم. غم مزرعة إلى يتجة وأن القابة، فى مكانه يقادر أن غري ابن قرر

The weasel decided to leave his place in the forest and live in Amm
Mahmoud's farm.



 لها
 من قريًا يعمي أن أتأبريذ غرني ابن فاخرة الطريق، فى غرمي ابن كانو القط فابل

 الغابة. عن يعيذا المزرعة

.«#  ه هبة

Kato met the weasel on the way. The weasel told Kato that he wanted to
leave the forest and live near the farm.



 ٥ا
 أن مويه قل أوصاة وألة المزارع، فى بعي قان جذة أة قاثو غرمي اين أخبر

 أخرى، مرة المزرعة إلى يرجع
he also said that his grandpa used to live in farms and advised him before

death to come back to live in far.
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 ا5]
 اتعلب ذلى لقذ غرس: اين فقان المزرعة؟ إلى الظريق غرفت وقف فو: تساءًل

 للطريق. خريطة الثعبان وأغطانى عليمها،

Kato asked: "How did you know the way to the farm?" "The fox showed
me the way and the snake gave me a map." answered the weasel.



 ٥ا
 يعيى آخر إلى وفتت من وكان محموم، عم مزرعة من فريًا يعين غرني أين ظل

 محمود. غم لمزرعة المجاورة المزارع على
The weasl moved from the forest and lived near Amm Mahmoud's farm.

He used to attack the neighbouring farms from time to time.



 5ا
 محمود. غم مزرعة على الهجوم غرمي ابن قرر الأيام من يوم وفى

One day, he decided to attack Amm Mahmoud's farm.



 [قا

 مرة عليها والهجوم المزرعة من اب الأثر من حذرة و غرمي، أن من كانو ,غضيب
 أخرى.

Kato was very angry with the weasel and worned him not to do that
again.



(5]

 العمس، يستطيع حى والهذاء بالماء يمدة أة فأنو على اشترطً غرمي ابن ولكن
 فو. افق فو

But, the weasel set a condition that Kato had to provide him with food
and water so that he could live. Kato accepted.



(]
 أخرة كاثر ولكن قانو، من فغضب مزرعته، على غر ابن بهجوم مخمود عم علم

 والغذاء. الماء له قدم إذا المزرعة على الهجوم بعدم وعدًة غرس ابن أن
Amm Mahmoud knew about the weasel's attack on the farm and was very

angry with Kato. that the weasel promised not to do that again as long as Kato
gave him food and water.
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 فو. فقال بوعيده؟ غرني أين يفي أنأ فو يا تضمن وقيف لكاتو: محمود غم فال

 الآن؟ أفعل وماذا
Amm Mahmoud asked Kato:" How can you guarantee that he will keep

his promise?" "What should I do then?" asked Kato.
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6ا
 قال غرس.، اين عذركم وتخاريوا المزرعة، اتات حو فل تجمع مخموذ، عم فان

 فوة، فالانخاذ الحل، لهو هذا كو:
"Gather all the animals of the farm and wage war against your enemy"

answered Amm Mahmoud. "You are right, Amm Mahmoud; unity means
power." answered Kato.


